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ACTA REUNIÓ ASSEMBLEA AFI ESCOLA 

BELLATERRA MAIG 2023 

Data: 25/05/2023     

Hora: 19:00h 

Lloc: Biblioescoleta 

Assistents: 19 mares/pares, que es van incorporant al llarg 

de la reunió.  

 

 

Ordre del dia: 

1. Balanç curs 22/23 

2. Obres estiu 

3. Nova oferta extraescolars 

4. Casal d’estiu 2023 

5. Menjador 

6. Crida a comissions 

7. Prec i preguntes 

 

Balanç curs 22/23 

Sheila explica les diferents activitats que s’han organitzat o participat des de l’AFI de l’Escola 

Bellaterra: 

o Jornada primavera 

o Jornada bricolatge. Es va fer al maig, però de cara als següents cursos es farà a 

la tardor perquè no faci tanta calor. En aquesta edició es va fer el següent: 

▪ Pintar porteries primària 

▪ Arreglar bicicletes infantil 

▪ Arreglar cuinetes infantil 

▪ Instal·lar mosquiteres menjador (empresa contractada) 

▪ Començar a instal·lar tendals a les terrassetes d’infantil (s’acabaran 

d’instal·lar gràcies a un avi les properes setmanes per assegurar que 

estiguin col·locats per la jornada intensiva) 

o Compra llibres de lectura fàcil 

o Biblioescoleta i contacontes 

o Jornada de Sant Jordi – Teatre coeducatiu amb Mitja i la Mitjoneta 

o Xerrada conflictes i abús entre iguals 

o Pacificació i instauració de vaixella reutilitzable per les festes  

o Carnestoltes 

o Certificat escoles violetes 

o Finançament de festa de final de curs (organitzada per 1r) 

o Co-finançament festa final de curs de 6è 

o Compra material esportiu subvencionat 
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2. Obres estiu 

 

o Infantil: terra i humitats 

▪ Problema de materials, pel que estem en llista d’espera d’educació. El 

projecte està aprovat, però no sabem quan es farà. Segurament 

començarà l’agost/setembre. 

o Primària: aïllaments 

▪ No està licitada l’empresa per tant no se sap quan es farà. 

o Gimnàs 

▪ Al juny s’acaba la cessió de l’espai i hem d’acordar per assemblea què 

fem.  

▪ S’acorda començar campanya a la UAB, fer una instància i parlar amb 

administradora de centre que porta l’espai. Una opció és demanar que 

ens el cessin un any més o bé l’altra és compartir l’espai. 

▪ S’acorda també començar una campanya de denúncia a les xarxes 

socials (com l’any passat amb el terra d’infantil).  

➔ Un pare demana demanar si podem tenir accés als projectes d’obres si les podem 

enviar/ensenyar a les famílies. Ho demanarem a l’escola.  

 

Es comenta també que amb els fons Next Generation, l’Ajuntament de Cerdanyola ha 

realitzat la comprar de 44 ventiladors de peu per a l’escola. Es menciona que segurament 

no arribaran fins a final de juny, pel que no seran de gran ajuda pels dies de calor. 

Una mare comenta si es pot fer alguna cosa per l’hora de menjador/canguratge durant 

els dies de jornada intensiva per si es pot demanar que els infants puguin fer ús dels 

espais comuns (biblioteca, sala Cela, etc.) o si es poden instal·lar tendals a l’exterior.  

 

➔ Demanarem a l’escola si es pot fer ús d’aquests espais comuns per protegir els infants 

de la calor.  

 

3. Nova oferta extraescolars 

 

o Canvi en l’oferta, incorporació d’activitats familiar i canvi en el període 

d’inscripció 

o Activitats migdia: club lectura, escacs, etc. S’ha de mirar com ho podem fer 

perquè amb la nova llei laboral és molt complicat.  

o Horari: de 5 a 6h de la tarda amb recollida i temps de berenar de 4.30 a 5. 

o Activitats amb grups amplis d’edat (ex. de 1r a 6è) 

o Període d’inscripció: s’obren avui les preinscripcions.  

 

4. Casal d’estiu 2023 

 

o Només 1 setmana per les obres (última de juny) 

o Aquest any hi ha molt poques famílies de P3 inscrites. Es comenta que això 

potser és perquè és només 1 setmana i perquè la gent vol coses a prop de casa, 

etc.  
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5. Menjador 

 

o Increment de preus de menjador (quota 124,38 €/mes pel curs 2023-2024) 

o Menú sense proteïna animal: 1 dia/setmana 

▪ A partir de gener es va fer el canvi 

▪ A l’octubre es va enviar el menú al programa de revisió de menú de la 

Generalitat. I en l’informe va sortir que: 

• Superàvem presència de carn 

• S’hauria de canviar a pa integral tots els dies a la setmana 

(aquest canvi no s’ha incorporat encara) 

• Faltava més llegum (enlloc de la proteïna animal) 

o Es comenta que hi ha hagut una reacció negativa al canvi per part dels infants i 

algunes famílies.  

o S’ha buscat diferents tipus de solucions per intentar millorar aquest tema: 

▪ Es proposa fer formació a les cuineres per cuinar la part vegetal i de 

llegums de forma més atractiva, des de la comissió de menjador. 

▪ Eliminar la imatge de fulla verda del menú per tal de no condicionar els 

nens els dies sense proteïna animal i normalitzar al màxim el canvi de 

menú.  

▪ Es comenta que és important l’educació, tant dels nens com per les 

famílies. Es proposarà fer formació també a les famílies en aquest sentit, 

potser en el marc de les noves extraescolars familiars.  

▪ També es comenta que s’està intentant reduir també els processats.  

▪ Des de l’AFI s’enviarà informació a les famílies explicant el perquè 

d’haver fet aquest canvi, ja que no n’estan informades.  

▪ Es demana que l’any vinent es mantingui 1 dia/setmana per anar 

acostumant els nens, sobretot pels nens més grans de l’escola, ja que 

són els que potser han notat més el canvi.  

o Ha sortit un nou decret contra el malbaratament alimentari i s’haurà 

d’incorporar el proper curs. Es comenta que s’haurà de fer una diagnosi i que hi 

ha empreses que la fan. Ho abordarem el proper curs quan tinguem més 

informació.  

o Es comenta també que han contactat amb una associació per baixar el soroll 

acústic per veure opcions d’insonorització del menjador: miraran opcions amb 

un pare (Sergi, de 4t), amb comissió infraestructures, per valorar opcions.  
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6. Crida a comissions 

 

o Des de la Junta es vol agrair la seva dedicació i entusiasme a l’AFI de l’Escola 

Bellaterra als pares de 6è que aquest és el seu últim any a l’Escoleta: Vanessa 

Leo (Comissió Entorn), Valentina Noyola (Comisió diversitat aprenentatge), Tere 

Gea (antiga secretària AFI) i Guri (Comissió Biblioescoleta) que estan a 6è la seva 

feina.  

o Es demana que la gent pugui participar/involucrar-se en les següents 

comissions:  

▪ Comissió infraestructures 

▪ Comissió de comunicació 

▪ Comissió de solidaritat 

▪ Comissió d’extraescolars 

• Té com a objectiu ajudar a les famílies a poder demanar beques 

de material, colònies, etc.  

• Hi ha diversitat d’opinions sobre si s’ha de crear aquesta 

comissió, ja que es considera que és potestat de l’Oficina 

d’Atencions Socials i no s’hauria d’oferir des de l’AFI.  

▪ Comissió d’extraescolars 

▪ Comissió biblioteca: 

• Es proposa la compra d’un Kamishibai (teatre de paper 

japonès). Des de la Junta s’accepta la proposta i es recorda la 

proposta feta durant una junta de fer tallers amb Kamishibai. 

 

7. Precs i preguntes 

 

o Una mare demana poder votar en assemblea la petició del canvi de l’empresa 

d’autocars per una empreses amb sistemes de protecció adaptats per a nens 

(cinturons de 3 punts) per a les excursions. Actualment l’empresa que presta el 

servei només té el sistema de protecció de 2 punts que, tot i estar homologat, 

no protegeix els infants.  

▪ Tenen llistat d’empreses que utilitzen aquest sistemes de protecció, 

informació sobre la logística d’organització de les excursions, etc.  

▪ Presenten els càlculs que han realitzar de la compra d’uns 50 alçadors 

que s’amortitzarien i tenen una vida útil de 10 anys (preu unitari alçador: 

22,5 euros). 

o També hi ha la preocupació del transport escolar diari, que no té aquest sistema 

de protecció. Des de la comissió de transport han fet una instància al Consell 

Comarcal i ho estan treballant.   

 

➔ S’aprova demanar a l’Escola que faci el canvi a una empresa d’autocars que incorpori el 

sistema de protecció de 3 punts.  

 

o Es comenta que algunes famílies de P3 tenen interès per venir a les assemblees 

i en l’horari actual no poden. Es respon que és molt difícil trobar un horari 

avinent a tothom i que per això es va escollir aquest horari.  
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o Es comenta fer difusió de l’AFI a les reunions de principi de curs. 

o Es comenta organitzar una reunió amb les famílies de 1r de primària per tal de 

poder organitzar millor la festa de final de curs i que les famílies coneguin les 

directrius de la festa (unes famílies faran una memòria/protocol), aprofitant la 

reunió de principi de curs. 

o Un pare de P3 fa una reflexió per intentar que la informació arribi a tothom. Es 

comenta que per això es necessita des de l’AFI gent a la Comissió de 

Comunicació, perquè al final són famílies voluntàries qui fan les tasques de 

comunicació i difusió de l’AFI i moltes vegades no s’arriba a temps a les coses. 

També una mare farà unes Preguntes freqüents que es penjaran a la pàgina web 

de l’AFI per millorar aquest tema.  

 

Es finalitza la reunió a les 21:10h.  

 


